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Overdracht College-Raad 

 

Datum 19 januari 2017 
 
 
onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen fractie CDA - uitbreiding Lelystad 

Airport 
portefeuillehouder Rene de Heer 

informant Dijkhuizen, Cees (4007) 

afdeling Ruimte & Economie 

  

Voorgesteld besluit raad 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 
De beantwoording van de artikel 45-vragen van de CDA-fractie over uitbreiding 

van Lelystad Airport. 
  
 

 



 

 

 

  

 

Informatienota voor de raad 

 

Datum 16 januari 2017 

 

 

voorstel 

Onderwerp Vragen ex artikel 45 – uitbreiding Lelystad Airport 

Versienummer V2.1 

  

Portefeuillehouder R.E. de Heer 

  

Informant C.H. Dijkhuizen 

Afdeling Ruimte & Economie / OW 

Telefoon 038 498 4007 

Email C.Dijkhuizen@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de artikel 45-vragen van de CDA-fractie over uitbreiding van Lelystad Airport. 
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

Op 12 december 2016 heeft de CDA-fractie vragen ex artikel 45 RvO gesteld ten aanzien van 

ontwikkelingskansen voor de Regio Zwolle als gevolg van de uitbreiding van Lelystad Airport. De 

vragen zijn door de CDA-fractie van de gemeente Kampen ook aan het college van Kampen gesteld. 

Beantwoording 

1. Ziet het College de uitbreiding van de luchthaven Lelystad als een ontwikkelingskans voor de 

economie en werkgelegenheid van Regio Zwolle? 

Ja. Het is bekend dat de ontwikkeling van een luchthaven in de regio zorgt voor directe en indirecte 

werkgelegenheid. Bereikbaarheid via de lucht is bovendien voor sommige internationaal georiënteerde 

bedrijven een vestigingsplaatsfactor. We zien kansen op het gebied van toerisme (arrangementen), 

logistiek en bereikbaarheid. Onze inzet is er reeds op gericht deze kansen te verzilveren.     

  

2. Vindt het College dat onze regio, de 3e groeiregio van Nederland, evenals de 1e groeiregio 

(Amsterdam) en de 2e groeiregio (Eindhoven), aangehaakt moet worden aan een ‘eigen’ 

luchthaven? 

Nederland kent vele luchthavens. Het netwerk op die luchthavens moet volgens de landelijke 

Luchtvaartnota aansluiten bij de nationale en regionale ruimtelijk-economische ambities. Er wordt 

onderscheid gemaakt tussen luchthavens van nationale en regionale betekenis. Lelystad is een 

luchthaven van nationale betekenis. Dit soort luchthavens zijn volgens de Luchtvaartnota voor het Rijk 

van belang omdat zij de internationale bereikbaarheid van Nederland verbeteren en meer specifiek die 

van stedelijke netwerken. Het is deze combinatie van factoren die het kabinet heeft doen besluiten om 

de luchthaven in Lelystad uit te breiden. Op die manier haakt de Regio Zwolle aan op een luchthaven.  

 

3. Is het College met het CDA van mening dat zij, als onderdeel in Regio Zwolle, zich actiever dan tot 

nu toe het geval is als partij in de bovengeschetste ontwikkeling moet manifesteren?  

De gemeente Zwolle wordt vertegenwoordigd door de provincie Gelderland aan de Alderstafel. We 

hebben met provincie Flevoland en gemeente Lelystad reeds gesproken over regionaal-economische 

ontwikkeling en de bijdrage die de Regio Zwolle daarin kan doen vanuit werkgelegenheid, onderwijs, 

infrastructuur, etc. In aansluiting op deze gesprekken is er met de directie van de luchthaven contact.     

 

4. Kan het College, samen met de Regio Zwolle, een werkprogramma ontwikkelen om samen met de 

regionale ondernemers en maatschappelijke organisaties, tot een concreet plan te komen om de 

Regio maximaal aan te laten sluiten op de ontwikkelingen van het vliegveld? 

Het bespreken van de kansen en mogelijkheden van de uitbreiding van de luchthaven voor de regio 

staat op de agenda in 2017 van het portefeuillehoudersoverleg economie in de Regio Zwolle.  

  

5. Is het College bereid zich ervoor in te spannen dat het vliegveld zal heten: Lelystad-Zwolle Airport? 

Vooralsnog zijn er geen aanwijzingen dat dit door de betrokken partijen wordt overwogen. Dit is door 

de eigenaar van Lelystad Airport in de media aangegeven. Het college ziet de naamgeving als een 

eerste verantwoordelijkheid van de luchthaven, mede met het oog op de geldende internationale 

bepalingen en de positionering van Lelystad in de internationale luchtvaart.  

 

 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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Openbaarheid 

De nota is openbaar. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 

 

 


